
 

 

Motivation for at stille op som medlem af Klub- og 
Breddekomitéen i Dansk Islandshesteforening 

 

 

Navn og kontaktoplysninger:  

Stine J. Nielsen, tlf 27446802  

 

Hvad er min erfaring med islandske heste? 

Jeg har redet islandske hest hele mit liv og bor i dag på 
et mindre landsted i Hillerød i Nordsjælland, hvor jeg 
har mine 5 islandske heste og et par heste opstaldet. 

 

Hvad er min erfaring med foreningsarbejde? 

Jeg har været medlem af Dansk Islandskhesteforening hele mit liv, da min mor altid har 
redet islandsk hest og derfor var medlem. 

Derudover er jeg medlem i de omkring liggende lokalklubber og har siddet i bestyrelsen og 
stævneudvalg siden jeg var 15år. Det begyndte med at jeg som mange andre gerne vil 
deltage i stævner. Derfor meldte jeg mig ind i den lokale DI klub. Senere ville jeg gerne selv 
bidrage til afholdelsen og begyndte at være med til at arrangere stævner og har siden været 
med til arrangere forskellige arrangementer i lokalklubben. 

For et par år siden uddannet jeg mig til Sportsdommer og dømmer hvert år stævner i mange 
forskellige klubber. Det er inspirerende at møde mange med deres passion og 
sammenholdet på alle niveauer omkring den islandske hest. 

 

Hvorfor stiller jeg op til Klub- og Breddekomiteen? 

Jeg er i 2021 indtrådt i Klub og bredekomiteen, da jeg ønsker at bidrage til et større 
samarbejde mellem klubberne og DI. Jeg mener ikke, der kan være et DI uden 
lokalklubberne, da det er klubberne som har pulsen og kontakten til de menige medlemmer. 
Jeg synes der er mange mulighed for at udvide samarbejde både klubberne imellem og til DI 
og såfremt jeg bliver genvalgt vil jeg se frem til at forsætte til at bidrage til dette arbejde. 

 

 


